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PROTOKOLL STYREMØTE NR 5 – 2022/2023 
 
DATO:   ONSDAG 18. JANUAR 2023 
STED:  Idrettens Hus, møterom B kl. 17.30 - 19.30. 
 
Deltakere:  Per Burud, Per Fjeld Olsen, Runar Dammen, Geirr Kihle, Knut Arvid Syvertsen, 

Jorunn Tveten. 
Gjester: Oddvar H. Moen fra Valgkomiteen. 
Forfall:    Silje S. Johansen, Anja K. Lønseth og Lars Erik Olsen 
Ikke møtt:   
Fra administrasjon:  Geir Vetterstad Skinnes, Janne C. Hafskjold og Xiuzhi Zhang 
 

Sak nr. 
 
32/22  PROTOKOLLER / REFERATER  
32.01  PROTOKOLL FRA DIRs STYREMØTE NR. 4/2022-23   
Vedtak: Godkjent, publiseres på nettsidene  
 
33/22 INTERNE PROSEDYRER – OPPGAVER OG PLANER. 
33.01  Idrett og bærekraft, innhenting fra idrettslagene      
Skjemaet er utarbeidet av Anne Marte Martinsen, studenten som var utplassert hos oss før jul. 
Skjemaet er planlagt utsendt i nyhetsbrev til IL etter årsmøtet.  
Det er viktig at en fra styret som har ansvar for temaet Bærekraft. 
Styret må legge frem en strategi for Bærekraft på årsmøtet 2023. Det oppfordres at 
styremedlemmene leser seg opp på temaet ved å lese boken om idrett og bærekraft. Flere 
eksemplarer av boken finne på kontoret. 
Vedtak: Tatt til orientering   
 
33.02  Årsmøte 2023        

• Sted: DL sjekker med Drammens Ballklubb om klubbhuset er ledig den aktuelle dagen. 
• Dirigent: sjekke med tidligere dirigenter om noen av disse kan. 
• Dette årsmøtet er det første etter overgangen til toårige perioder. Det betyr at hele styret 

på valg for to år. Valgkomitéen blir også valgt for to år. 
• Det planlegges et styreseminar 2. – 4. juni. Valgkomiteen må gi signal til de som stiller til valg 

at denne helgen er avsatt til et slikt seminar.  
• Hvordan få økt oppslutning om årsmøtet? Flere ideer kom på bordet. Kommunens forslag til 

Temaplan bør være et aktuelt tema. AU ser på saken videre fram til neste styremøte. 
Vedtak: Tatt til etterretning  
 
33.03  Torleif Haugs olympiske jubileum. 
Det er satt ned et styre med Kristin V Sæterøy som styreleder. Geirr Kihle er representant for DIR 
Vedtak: Tatt til etterretning  
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34/22  SAMARBEID MED KOMMUNEN      
34.01  Temaplanen, status og framdrift  
 
Det ble avholdt et dialogmøte i kommunestyresalen 17.01. DIR stilte med fem deltakere og gjennom 
gruppearbeidet og oppsummeringene fikk vi gode rammer for å bringe våre synspunkter inn i det 
videre arbeidet. 
AU lager et notat for å oppsummere samlingen og trekke linjene til første innspill. Notat sendes DK 
så raskt som mulig. 
DIR avtalte møte med Friluftsforum 16.01, men ingen fra Friluftsforum møtte opp. DOT stilte med 
daglig leder slik at det ble et fruktbart møte likevel der man utvekslet tanker om temaplanen og 
mulige samarbeidsformer framover. DIR tar initiativ til å innkalle til møte med de to andre rådene.  
Vedtak: Tatt til etterretning   
 
34.02   Kommunal garanti, framdrift i DK 
Saken må utredes av administrasjonen, det legges så fram en politisk sak med retningslinjer og 
prosesser 15.mars. Det at denne saken må utredes og ikke settes i drift slik vi ønsket fører til at 
idrettslagene med låneopptak vil måtte vente til nærmere sommeren før ordningen trer i kraft. Et 
samlet rentetap kan fort dreie seg om opp mot 60 000 kroner pr. mnd.  
Vedtak: tatt til orientering   
 
34.03   Idretts og aktivitetsråd 
DIR må invitere de andre rådene til samarbeid rundt hvordan en slik stilling kan styrke frivilligheten.  
Vedtak: Tatt til etterretning   
                                                                 
34.04  Aktive lokalsamfunn      
Vi viste filmen fra konferansen 18. November der både ordfører og skolesjef roste AL og uttrykte at 
AL ikke lenger er et prosjekt, men en strategisk modell for kommunen. 
Vedtak: tatt til orientering   
 
35/22  AKTUELLE IDRETTSPOLITISKE TEMAER    
35.01  Oppsplitting av Viken idrettskrets 
   
Tre modeller er foreslått 
1) Fortsette etter dagens modell. 
2) Tilbake til gammel modell og fylkesgrenser  
3) Splitte opp, men med felles admin.  
Oslo Economics med en ekstern undersøkelse. Møte 09.01 med VIK. Går man tilbake til gammel 
modell er det irreversibelt. DIR med flere IR har skrevet et brev til VIK om opplevelsen av saksgang 
og prosess.  Styret ble forelagt et utkast til svar fra DIR til VIK i saken. Der fremkommer det at DIR 
ikke vil fremme forslag om ekstraordinært ting i 2023. Det rettes også sterk kritikk til VIKs 
saksbehandling i denne viktige saken. 
Vedtak: Det fremlagte forslaget ble vedtatt. Brevet vedlegges protokollen. 
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35.02  MyGame 
VG har siden midten av desember 2022 satt søkelys på saken. Fem store SF har bestemt at all 
filming for utøvere under 18 umiddelbart avsluttes.  
Drammen kommune har også stoppet filming inntil videre. NIF tydelig på at de har satt alt på vent 
(se retningslinjer av NIF på lenken Informasjon fra Idrettsforbundet om strømming av 
breddeidretten. DIR har gitt klar beskjed til kommunen om at vi ikke kan se noen hensikt med 
denne filmingen, og at vi støtter vedtaket om stopp i dette. Noen klubber har på egenhånd stoppet 
dette. 
Vedtak: Tatt til etterretning 

 
 
36/22  SØKNADER / SAKER MED ØKONOMISKE KONSEKVENSER 
36.01  Søknad om NM støtte.  
Det er mottatt en søknad fra Drammens Turnforening på kr 17.466,- til premiering. Søknaden 
gjelder NM i Troppsgymnastikk 
Vedtak: Søknaden godkjennes 
 
DIR har for øvrig mottatt kr 15, 000 fra Viken IK. Midlene er øremerket idrettslagenes til 
solidaritetsfond. 
Vedtak: Tatt til etterretning 
   
37/22  ANLEGGSSAKER        

• Planer om Streetbasketbane under motorveibrua. Ingen bevegelse i den saken. 
Basketklubben må initiere framdrift. 

• Aron skytterklubb. Planlegger ny luftbane. Skytterklubb og Aron skisenter har et godt 
samarbeid. DIR med veiledning. Kostnadsramme på rundt 4-5 millioner. IL har sendt en 
henvendelse til Drammen kommune.  

• Ishall: Det jobbes nå spesielt med å få økonomien på plass i prosjektet. 
 
Lite bevegelse i anleggssaker ellers. 
Vedtak: tatt til orientering   
 
38/22  ØKONOMI         
Foreløpig årsregnskap/utkast detaljert budsjett. Endelig årsregnskap og forslag til budsjett legges 
fram til vedtak i neste styremøte 
Vedtak: Tatt til etterretning 
 
39/22  ORIENTERINGSSAKER 

• Buskerud Trampetten og Drammenshallen. Sak om at de må vike for Boligmesse. DIR støtter 
prinsipielt idretten og Norges største trampett. DIR i dialog med Skoger Turn. Turn sendt 
saken til Drammen kommune. Ansvaret ligger på kommunen. 

• Per B orienterte om en sak på Øren. Det er utdelt et anonymt opprop om støy fra banen 
hvor naboer til banen bes om å sende klager direkte til kommunen bl.a. på måking av banen 
spesielt i helger med henvisning til helligdagsfreden. Kommunen har pr. dato ikke mottatt 

https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2023/informasjon-fra-nif-om-stromming-i-breddeidretten/
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2023/informasjon-fra-nif-om-stromming-i-breddeidretten/
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noen klager, men derimot flere henvendelser fra folk på Øren som ikke stiller seg bak 
oppropet. 

• Møte om Idrettens festaften er utsatt på ubestemt tid. Ser ikke ut til å bli noe av 
 

• MIF med invitasjon til DIR om 10 års jubileum for skiløypa 30.01, kl 18.00 
• Sak i DT om Cricket og ødeleggelser i vegg pga ballskader.  
• Innkalt IL som ønsker å søke Aktiv i IL til orienteringsmøte 19.01.  
• Brev fra NIF om tildeling til Aktiv i IL. DIR med søknad om kr 200 000 økning, men NIF har 

tildelt alle den samme summen som i 2022. For oss betyr det kr 1,5 mill.  
• Spørreskjema om økonomi som barriere er sendt ut til alle IL.  
• Drammens Tidende har sendt oss forespørsel ang økonomi som barrierer og idrettens 

løsninger, bortfall av Fritidskort etc.  
 
 
 
Møtet hevet kl. 19.30 
 
Referenter:  
Janne Hafskjold, Per Burud og Geir V. Skinnes 
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